
Styrelsemöte	Stämningsgårdens	IK	
2020:6	
Tid:	2	juni	2020	kl.	18:30	–	20:00,	Plats:	Skype	
	
Närvarande:	Frank	Larsgård,	Monica	Windling,	Fredrik	Degerman,	Andreas	Karlsson,	
Johan	Granstrand,	Stina	Lundström	och	Emma	Rönnblom	Pärson	
	
Frånvarande:	Björn	Kärnebro,	Camilla	Nordin	och	Olof	Wallström	
	

1. Mötets	öppnande	
Ordförande	öppnar	mötet.	

2. Närvarande	
Enl.	ovan	

3. Val	av	justerare	
Fredrik	Degerman	valdes	till	justerare.	

4. Godkännande	av	dagordning	
Ok.	

5. Obligatoriska	mötesfrågor	
a. Ekonomi	‐	Inget	speciellt	att	rapportera.	
b. Material		

Materialbeställning	har	fungerat	bra.	Extra	beställning	av	matchtröjor	har	
gjorts	då	vi	saknade	en	del	större	tröjor.	Ingen	ny	information	gällande	
webshopen.	

c. VFF	–	information.		
Samarbetsfrågan	mellan	Medle,	Myckle	och	SIK.	Ytterligare	diskussioner	med	
VFF	har	skett.	Stor	frustration	då	ytterligare	avslag	kommit,	bland	annat	för	
flickor‐09.		
Tränarutbildning	C	‐	Utbildning	inbokad	med	upplägg	enligt	konceptet	2x2	
kvällar.	Första	omgången	inbokad	till	8	och	10	juni.	Information	har	skickats	
ut	allmänt	till	samtliga	ledare	inom	föreningen	med	information	om	
utbildningen.	I	dagsläget	endast	ett	fåtal	anmälda.	
Uppdaterat	utskick	gällande	Covid‐restriktioner	har	kommit	från	VFF.	Vi	
behöver	ytterligare	trycka	på	restriktionerna	gällande	publik	på	matcher	
(ingen	publik	tillåts).	Likaså	bör	lagen	påminnas	om	att	matchvärdar	ska	
finnas	på	matcherna.	Frank	har	uppdaterat	nyheten	på	Laget‐sidan	under	
dagen.	

	
6. Senaste	mötesprotokoll?	

Ok.	
Kvarstår	uppdatering	av	policydokument.	Emma	ansvarar.	
	

7. Mötesfrågor	
a. Policy	‐	uppdatering	kvarstår,	se	ovan.	
b. Status	lag	‐	Inget	nytt	
c. Årshjulet	‐	Inget	specifikt	i	juni.	Utskick	gjort	i	månadsskiftet	maj/juni.	

Medlemsavgift	nya	lag	tas	ut	först	till	hösten.	
	

8. Övriga	frågor	
a. Uppdaterad	domarlista	har	kommit	från	Myckle	och	lagts	ut	på	Laget‐sidan.	

Det	ska	även	finnas	ett	dokument	med	information	om	hur	man	bokar	
domare.	Emma	kollar	detta	med	Myckle.	



b. Belastningsregistret	‐	Redovisning	av	utdrag	ur	registret	saknas	fortfarande	
från	vissa.	Fördelning	av	riktad	uppföljning	enligt	nedan	(se	även	
sammanställningsdokument	i	styrelsens	Google	Drive,	(mappen	
Föreningsdokument):	

■ F06	‐	Fredrik	
■ F07	‐	Frank	
■ F08	‐	Emma	
■ F09	‐	Frank	
■ F10	‐	Monika	
■ F11	‐	Fredrik	
■ F12	‐	Stina	
■ P12	‐	Stina	
■ P08	‐	Johan	
■ P09	‐	Emma	
■ P10	‐	Fredrik	

c. Ängsvalla	‐	Frågor	har	inkommit	gällande	möjlighet	till	skyltning	av	Ängsvalla	
för	att	underlätta	att	hitta	dit.	Fredrik	kollar	med	kommunen	om	det	är	ok.	
Önskan	har	även	inkommit	om	fler	5‐mannamål.	Kostnaden	för	nya	mål	
bedöms	för	närvarande	för	dyrt	då	de	ska	ses	som	extramål.	
Kritfärg	har	köpts	in	och	planen	har	kritats	för	första	gången	på	många	år.	

	
9. Nästa	möte	

7	juli	kl	18.30	på	Sjungande	IP.	
	
	

10. Mötets	avslutande	
	

Protokollförare	 	 	 Justeras	
Emma	Rönnblom	Pärson	 	 Fredrik	Degerman	
	
………………………………………….	 ………………………………………………..	 	 	 	


